
Met de raadsbrief van 21 februari heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd over de evaluatie van de 

uitvoering cultuurnota. De fractie van Aalsmeerse Belangen heeft kennis van genomen van het feit dat er veel 

doelstellingen zijn bereikt en gaat graag in op de uitnodiging voor een nadere toelichting via onderstaande 

vragen. 

 

Enquête algemeen 

- Waarom is er gekozen voor een klein onderzoek onder de aanbieders (er zijn er nu 26 gesproken, waarvan 11 

van het cultuurpunt of het KCA) en niet onder de gebruikers, zoals basisscholen, ouders en kinderen? 

Cultuurpunt 

- Wat betekent het dat er gesteld wordt dat niet iedere partij tevreden of overtuigd is over het aanbod van het 

cultuurpunt, terwijl de rol van Cultuurpunt en gemeente niet altijd duidelijk is? 

- Hoe kan dit worden verbeterd?  

- Hoe brengt het cultuurpunt zich zelf onder de aandacht bij professionele en amateurorganisaties?  

- Waar zit de relatie van de genoemde belemmeringen vanuit de instellingen en de taken van het cultuurpunt?  

- Heeft het cultuurpunt voldoende capaciteit voor extra activiteiten zoals het maken en bijhouden van de 

cultuuragenda en de verwachte coördinerende rol bij initiatieven? 

- Is het huidige budget toereikend genoeg om alle activiteiten te begeleiden en/of uit te voeren? 

 

Cultuur met Kwaliteit 

 

- Van de 10 basisscholen zijn er nu 3 die geen lespakketten afnemen; als zij ook niet deelnemen aan Cultuur met 

Kwaliteit dan betekent dit dat 30 procent van de Aalsmeerse basisschoolleerlingen niet op school kennis maakt 

met cultuur. Hoe kan dit worden verbeterd? 

- Is bekend waarom de Antonius van 27 lespakketten via het cultuurpunt naar 0 is gegaan en de Graankorrel van 

8 naar 0?  

- Welke 5 van de 10 basisscholen nemen deel aan Cultuur met Kwaliteit?  

- Op welke wijze vullen die 3 basisscholen die geen lespakketten afnemen, de cultuureducatie in?  

- Hoe is de reactie  van de basisscholen op het vernieuwde cultuurbeleid of het cultuurpunt? 

 

Jeugdcultuurfonds 

 

- Wat is de reden van het achterblijvende gebruik van het Jeugdcultuurfonds? 

- Hoe kan dit worden verbeterd en welke rol kan de gemeente hierin spelen? 

 

Uitvoeringspodia 

 

- Wordt bij de vraag om oefenruimte en uitvoeringspodia de Oude Veiling betrokken? 
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